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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Varga Mihály nemzetgazdasági miniszterne k

„Hogyan alakultak a munkavédelmi és munkaügyi ellenőrzésekre szánt források az elmúlt
években?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, tájékoztasson az alábbiakról :

1. Hogyan alakultak a munkavédelmi és munkaügyi ellenőrzésekre szánt költségvetés i
források az elmúlt években (2008-ig visszamenő leg), és azok hogyan teljesültek ?

2. Hogyan alakult a munkavédelmi és munkaügyi ellenőrök száma ugyanezen időszakban ,
országosan és területi szinten egyaránt ?

3. Hogyan alakultak a munkavédelmi és munkaügyi felügyel őségek létszámadatai, országo s
és területi szinten? Történtek-e elbocsátások az intézményrendszer átalakítása során?

4. Hogyan alakult az ellen őrzött munkáltatók és az ellenőrzés alá vont munkavállalók szám a
ezen időszak alatt ?

5. Hogyan alakult a munkavédelmi és munkaügyi szabálytalansággal érintett munkaadók é s
munkavállalók aránya? Mik voltak a legjellemzőbb szabálytalanságok, és ezek aránya
hogy változott az egyes években?

6. Összesen mennyi bírságot szabott ki a hatóság?

országgyű lési képviselő



7. Történtek-e vizsgálatok az ellenőrzések hatékonyságára, a figyelmeztetések, a
kötelezések, illetve bírságok visszatartó erejének felmérésére vonatkozóan ?

8. Milyen erőfeszítések történtek az elmúlt években a szabálytalanságok és jogsértése k
visszaszorítására? Mit tervez a kormány a jövőben?

Részletes válaszát el őre is köszönöm !

Budapest, 2015 . augusztus 12 .

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyű lési képviselő (LMP)


	page 1
	page 2

